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رئیس مرکز ســیما فیلم درباره وضعیت به پخش رسیدن ســریال کیانوش عیاری یادآور شد که با 
پلتفرم ها برای پخش این سریال همچنان در حال مذاکره اند و این سریال از تلویزیون پخش نمی شود.

نقویان توضیح داد: ســریال »۸7 متر« به تازگی در 3۵ قسمت تدوین شده اما صداوسیما به دلایلی 
تصمیم گرفت این ســریال را پخش نکند، همکاری صد درصد هم برای فروش آن دارد که امیدواریم 
به نتیجه برســد. پیش از این هم با حضور آقای عیاری دو ســه پلتفرم کار را دیدند ولی هنوز به نتیجه 
نرسیده ایم. ما هم اختیار تام به آقای عیاری داده ایم که اگر جایی برای فروش کار مذاکره  کردند همکاری 

کنیم./صباخبر

حجت الاسلام والمسلمین حمید رسایی عضو کمیسیون فرهنگی و رئیس کمیته هنر، رسانه و فضای 
مجازی مجلس شورای اسلامی در حاشیه بازدید از نمایشگاه دائمی ساترا درخصوص سیر حرکتی این 
سازمان از ابتدا تاکنون گفت: در مجموع مشخص است که زحمات زیادی کشیده شده و یک غیرت والا 
نسبت به موضوع و انگیزه بالایی برای رفع اشکلات وجود دارد. امیدوارم این نگاه در کل کشور تعمیم و 
عمومیت پیدا کند. رسایی گفت: در مجلس این آمادگی وجود دارد که به ساترا کمک کنیم تا تنظیم گری 
مطلوبی انجام دهد. فکر می کنم فرصت بسیار خوبی است که خلاءهای قانونی برای ارتقاء تنظیم گری 

ساترا در این دوره برطرف شوند.

آمادگی مجلس برای رفع خلاءهای قانونی ساتراسریال 87 متر از تلویزیون پخش نمی شود

وضع دشوار اقتصادی برخی از هنرمندان به خصوص اهالی 
سینما موضوع تازه ای نیست. گه گاه هم یکی از اهالی هنر هفتم 
گلایه های معشیتی اش را در شبکه های اجتماعی به اشتراک 
می گذارد و به سرعت این موضوع داغ می شود. اخیرا نیز یک کارگردان اعلام کرده 

به دلیل مشکلات اقتصادی تصمیم گرفته یکی از کلیه هایش را بفروشد.
علیرضا نجف زاده بازرس هیئت مدیره خانه ســینما با ابراز تاسف از وضعیت 
معیشت هنرمندان گفت: متأسفانه امروز شرایط معیشتی بسیاری از هنرمندان 
سینما دشوار است. وعده های بسیاری مثل تخصیص دو درصد از فروش فیلم های 
سینمایی به خانه سینما عملی نشده و این در حالی است که بسیاری از هنرمندان 

در شرایط سخت معیشتی زندگی می گذرانند.
وی درباره مشــکلات بیمه هنرمندان تاکید کرد: پروژه های فیلمســازی و 
سریال سازی باید حق بیمه اعضا را بپردازند، اما متأسفانه هنرمندان نمی توانند از 
مزایای بیمه بهره مند شوند، در واقع پولی که به سازمان تامین اجتماعی می رود، 

به نفع هنرمندان مصرف نمی شود.
نجف زاده با تاکید بر اینکه وظیفه صندوق اعتباری هنر رســیدگی به بیمه و 
معیشت هنرمندان اســت تصریح کرد: آیا مسئولان این صندوق با شنیدن این 
خبر خوابشان برده است؟! هم اکنون خیلی از هنرمندان دچار مشکل معیشتی 
هستند برای مثال یکی از پیشکسوتان بازیگری در کانتینری در یکی از شهرهای 
شمالی کشور زندگی می کند و یکی دیگر از هنرمندان در گاراژی در حومه تهران 

روزگار می گذراند. 
وی افزود: بسیاری از هنرمندان که فیلم های موفقی ساخته اند مدت هاست 
از آنها خبری نیست. رسانه ها باید بیشــتر در این زمینه فعال باشند و مسائل و 
مشکلات هنرمندان گمنام را انعکاس دهند. فروش تعداد معدودی فیلم کمدی، 
نمی تواند معیاری برای رونق صنعت سینما باشد. باید به سیاست هایی بازگردیم 

که فیلم ها کارگردان  محور و مبتنی بر کیفیت بودند، نه سرمایه محور. 
بازرس هیئت مدیره خانه سینما خاطرنشــان کرد: مسئولان باید با آگاهی 

و توانایی کامل به مشــکلات رسیدگی کنند و شــفافیت بیشتری در بودجه 
و هزینه ها ایجاد کنند. این مشــکل نیازمند اقدام های جدی و فوری اســت. 
متولیان باید صدای هنرمندان را به مسئولین برسانند تا مشکلات مرتفع شود و 
مسئولانی باید انتخاب شوند که توانایی حل مشکلات را داشته باشند. امیدوارم 

که مسئولان بدانند، هنرمندان نیاز به حمایت دارند و مشکلات آن ها 
باید مورد توجه قرار گیرد. ما از تجربیات گذشته باید استفاده 

کنیم و نباید اجازه دهیم که این مشکلات ادامه پیدا کند. 
اگر بتوانیم به یک شفافیت و همکاری بین جامعه هنری 
و مسئولان برسیم، شاید بتوانیم به نتایج بهتری دست 

یابیم. 
وی دربــاره نقش دولــت و مســئولان در حل 
این مشــکل گفت: از دولتمردان انتظار داریم که 
مشــکلات را با رویکرد ملی و کارشناسی بررسی 
کنند و اقدامات لازم را برای حل آنها انجام دهند. 
امیدوارم آقای صالحی و دیگر مســئولین در این 

زمینه فعال تر عمل کنند. 
نجف زاده افزود: بیمه هنرمندان و بیمه بیکاری 
به طور جدی پیگیری نشده و این موضوع باعث 
شــده که هنرمندان در زمان بیکاری و بیماری 

با مشکلات جدی روبرو شــوند ضمن اینکه معیشت 
تنها مختص فیلمسازان نیست و شــامل تمامی اهالی 

سینما می شود. در حال حاضر، برخی از هنرمندان به دلیل 
مشــکلات مالی به وضعیت ناگواری رسیده اند و مجبور 
به فروش دارایی های خود هستند. این وضعیت نه تنها 
دردآور است بلکه نشان دهنده عدم توجه مسئولان به 

مشکلات معیشتی اهالی سینماست./صباخبر

شرایط معیشتی هنرمندان در گفت وگو با بازرس خانه سینما

 یکی از پیشکسوتان بازیگری در کانتینر زندگی می کند!

گفت و گو

مهدیه مالکی

 یکی از پیشکسوتان بازیگری در کانتینر زندگی 
می کند!


